
6.II.2 - V sesja Rady Miejskiej, 28 stycznia 2015 r. 

Interpelujący radny: Robert Danielkiewicz 

Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta w sprawie dodatków dla 26 pracowników Ratusza; 

dodatków, które były bardzo źle postrzegane przez poprzednią Radę, i w ogóle jako zła 

praktyka. Zapytał, czy Pan Prezydent widzi inne możliwości wynagradzania nie z góry – za 

wykonanie pracy, tylko z dołu – za wykonaną pracę. 

(Odpowiedzi udzielili Prezydent Miasta Robert Biedroń oraz Skarbnik Miasta Dorota 

Bałukonis podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 stycznia br.) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/545.html
http://youtu.be/ScJXkYw9iZc?t=9h10m43s
http://youtu.be/ScJXkYw9iZc?t=9h25m25s
http://youtu.be/ScJXkYw9iZc?t=9h25m25s

